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• Theo Gevers, BCO Opwijk 

• Peter De Smedt, VK De Sjoeters 

• Nicky Keppens, Karate Seien-Chin 

• Marie-Frederik Vanderveken, vzw de Hopbelletjes  

• Jean-Claude Deplechin, AC Opwijk (vervanger Danny Merckx) – jcdeplechin@hotmail.com 

• Herman Leunis, Judo Nijdrop (vervanger van Maartenjan Aelbrecht) 

• Sigrid De Backer, coördinator vrijetijd 

• Johan Deleu, schepen sport 

 

Verontschuldigd 

• Sarah Van der Straeten, ondervoorzitter / secretaris AC Sport 

• Klaartje Vanwymelbeke, tennis Diepenbroek 

• Sarah De Ridder, Sportvrienden Mazenzele 

• Erik Gyselinck, AAV 

• Marc Vanderperre, EMO 

• Els Sanders, EMO 

• Koen Cooreman, tennis Diepenbroek 

• Maartenjan Aelbrecht, Judo Nijdrop => advies via mail gegeven (vervanging gestuurd) 

• Danny Merckx, AC Opwijk (vervanging gestuurd) 

• Harry De Cock, geïnteresseerde burger  

• Leen De Valck, shuttles Opwijk 

• Igor Van den Berghe, Ver. Opwijkse wielerclub 

• Lina Rampelberg, Volley Opwijk  
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Agenda 

• Goedkeuring vorig verslag 

• Stavaza nieuwe coördinator sport  - Koen Ringoot  

• Terugkoppeling infoavond Vetweyde 

• Advies subsidiereglement ifv vorming 

• Advies: evaluatie adviesraden: Toelichting door de diensten ivm bevraging rond adviesraden + discussie 

• Advies: Advies sociale mediastrategie (zie uitleg hieronder) 

• Alternatieve locatie sportontvangst 2025 

• Varia 
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Goedkeuring vorig verslag 

 
De voorzitter heet iedereen welkom.  
Er dienden nog twee verslagen goedgekeurd te worden. 
 
Adviescommissie heeft geen opmerkingen op beide verslagen: goedkeuring van verslag van 28 september 2023 en 
verslag van 16 januari 2024.  
 

Nieuwe coördinator sport 

Koen Ringoot is aangeworven als nieuwe coördinator sport. Hij zal starten op 15 april 2024. Koen is van opleiding 
leerkracht lichamelijke opvoeding. 
 

Terugkoppeling Infoavond Vetweyde 

Alle vragen/opmerkingen die op de infoavond gesteld werden, worden per vraag overlopen en teruggekoppeld over de 
mogelijkheden. Zie tabel hieronder.  
Er was even discussie over het tekort aan scheidsrechterruimtes ( 3 stuks) inzake dat scheidsrechters niet samen 
mogen zitten. Basket kan bijvoorbeeld 3 wedstrijden gelijktijdig hebben, met telkens 2 scheidsrechters per wedstrijd. 
Indien van verschillend geslacht, moeten zij gescheiden zitten. Er was even discussie dat scheidsrechters van 
verschillende wedstrijden niet samen mogen geplaatst worden, maar dit is niet waar. De voorschriften spreken over 
‘wenselijkheid’ maar niet afdwingbaar. In nood kan er toch nog uitgeweken worden naar EHBO-lokaal, vergaderruimte, 
kleedkamer,… .   
 
Een parking wordt voorzien voor 100 plaatsen. De adviescommissie stelt zich de vraag of dit voldoende zal zijn? 
 
De ruimtefiches werden verder gefinaliseerd op basis van de inbreng na de infoavond. 
 
Schepen Johan licht nog de verdere planning toe. De ruimtefiches worden einde mei meegegeven aan de 
ontwerpteams die worden aangesteld. Zij zullen een voorstel moeten uitwerken. Met die voorstellen kunnen we opnieuw 
naar de AC sport en sportclubs gaan om dit verder te adviseren. 
Er wordt momenteel geen prioriteit gegeven aan de outdoorrecreatie en omgevingswerken. Deze invulling is dus nog 
niet aan de orde. 
 
Gemeente Opwijk voorziet momenteel 14 miljoen euro voor dit project. Er wordt geen aanvraag gedaan voor subsidies 
via Sport Vlaanderen. Wij komen momenteel niet in aanmerking daar we momenteel geen bovenlokale sporten 
aanbieden.  
 
Ruimtefiches en plannen kunnen nog niet gepubliceerd worden. Dit zal mogelijk zijn nadat ze op de gemeenteraad van 
28 mei zijn geweest. 

 
 
Advies subsidiereglement ifv vorming 

 
 
Aan de adviescommissie sport wordt het advies gevraagd om infoavonden in organisatie van de sportdienst of in 
samenwerking met de sportdienst, te laten meetellen in het subsidiereglement. Deze infoavonden dragen immers bij tot  
een kwaliteitsvolle clubwerking. Tevens wordt er op deze manier aangemoedigd om zulke laagdrempelige 
infomomenten mee te volgen. Er werd vanuit sommige clubs ook de vraag gesteld of dit kan toegepast worden op 
vrijwilligers en leden.  
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De adviescommissie bespreekt deze adviesvraag in de marge van “artikel 40:opleidingen” in het subsidiereglement. 
 
Er rijst de vraag of de uitbreiding naar vrijwilligers wel realistisch is naar controle. Volgende bedenkingen werden 
gemaakt: 

- Een vrijwilliger kan gelijk wie zijn.  
- Moeilijk te controleren of de vrijwilliger wel tot die bepaalde club behoort. 
- Worden er bij een infosessie altijd attesten afgeleverd?  
- Wordt er hierdoor geen onevenwicht gecreëerd t.o.v. opleidingen die zich spreiden over meerdere uren / dagen 

en vaak ook andere kosten met zich meebrengen. 
- Er moet bewaakt worden dat er geen onbalans komt in de waardebepaling van een VTS-opleiding tov een 

bijscholing / vorming vrijwilligers. 
 
Omwille van bovenstaande bedenkingen wordt er besloten om een aanvulling aan het subsidiereglement te voorzien in 
de vorm van een bijkomend subartikel van artikel 40: 
 
1.4. De sportvereniging laat haar leden opleidingen en bijscholingen volgen aangeboden door een de Opwijkse 
sportdienst of een infoavond i.s.m. de Opwijkse sportdienst. (1 punt/opleiding/persoon, max. 5 punten) 
 
De AC sport adviseert tevens om het subsidiereglement op basis van opleidingen grondig te herzien in de volgende 
legislatuur, met o.a. inzichten vanuit sport Vlaanderen en een werkgroepje die dit grondig voorbereidt. Hierbij zou er 
rekening moeten gehouden worden met de correcte inschaling van de VTS-opleidingen: kostprijs? Uren? Examen? 
Binnen de VTS-opleidingen zijn er ook nog verschillen. 
Concreet voorbeeld ter verduidelijking: 
Soms combineert VTS verschillende modules.  

- Voor een VTS- opleiding: basis initiator basketbal tot U12 zijn er 63 uur opleiding voorzien + examenplicht. 
- De eerste module in de initiatoropleiding, nl. de "start to coach" module, wordt ook aangeboden als een aparte 

opleiding. Deze is dan 17 uur.  
Volgens het subsidiereglement leveren beide VTS-opleidingen dan 5 punten op, doch is de ene minder intensief en 
kostelijk als de andere. In vergelijking met een punt voor een infosessie/lezing is dit eveneens ondergewaardeerd. 
 
Bijkomend stelt de AC sport nog twee bijkomende onderzoeksvragen naar de dienst sport: 

- Kan er toekomstgericht werk gemaakt worden van een administratieve vereenvoudiging van het 
subsidiereglement?  

- Kan er gekeken worden of er naar een online formulier kan overgeschakeld worden waar er onmiddellijk 
verschillende documenten kunnen opgeladen worden? Nu worden er vaak verschillende mails gestuurd omdat 
bijlage te groot zijn e.d. (Sigrid neemt dit op met de ICT-dienst.) 

- Waarom moeten we elk jaar opnieuw het diploma doorsturen van trainers/leden die actief zijn in onze club? 
- Wat met verplichte opleidingen voor leden van organisatiecomités?  

  
 
 

Advies: evaluatie adviesraden 

 
Tijdens de periode van oktober tot en met december 2023 werd een bevraging uitgestuurd naar alle leden van de 
bestaande adviesraden. In deze bevraging werd gepeild naar hun welbevinden en de werking van de adviesraad waarin 
zij betrokken zijn. Deze bevraging bestond uit vier thema’s: 
 1. Advisering en de samenwerking met het beleid 
 2. Samenstelling en samenwerking van en binnen de adviesraad 
 3. Communicatie met de achterban en het bredere publiek 
 4. Vergadercultuur en besluitvorming 
 Deze antwoorden werden verwerkt tot duidelijke grafieken en conclusies, zowel over alle adviezen heen, als 
specifiek over de adviescommissie sport. 
 
De conclusies werden getoetst aan de adviescommissie in cijfers op basis van het aantal vergaderingen en het aantal 
gegeven adviezen.  
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Aan de hand van deze cijfers en pijnpunten wordt er een discussie gehouden binnen de adviescommissie die een 
opstap moet betekenen naar een kwalitatieve en toekomstgerichte aanpak voor het verwerven van adviezen en de 
betrokkenheid bij de beleidsvoering. 
 
De gehele discussie is terug te vinden in het adviesdocument.  

 
Samengevat: De AC sport evalueert de huidige adviescommissie als matig werkbaar door het gebrek aan een 
jaarplanning en de huidige ‘verplichte’ samenstelling.  
De AC sport adviseert om toekomstgericht te werken met een duidelijke jaarplanning, de verplichtingen van een 
adviesraad te evalueren en waar mogelijk te herzien én te streven naar goede  voorbereidingsdocumenten 
vanuit de gemeente om gerichter te werk te gaan.  
Tot slot adviseert de AC sport om bij grotere projecten (gezien de impact op de omgeving) of 
beleidsbeslissingen werkgroepen op te richten of alternatieve vormen van participatie in te richten zodanig 
bepaalde materies dieper uitgewerkt kunnen worden of een bredere doelgroep bereikt kan worden. 
 
 
 

Advies sociale mediastrategie 

 
 
Via een onafhankelijk onderzoeksbureau werd onderzocht hoe de inwoners van Opwijk sociale media gebruiken om op 
de hoogte te zijn van evenementen in Opwijk. Uit deze conclusies konden we afleiden dat een bepaalde doelgroep niet 
bereikt werd. Daarom werden onderstaande oplossingen aangeboden.  

 
Een advies wordt gevraagd aan relevante adviesraden om de verschillende gemeentelijke facebookpagina’s te 
reduceren.  
Een advies wordt gevraagd aan de relevante adviesraden om over te stappen naar Instagram en zich uit te spreken 
over de benaming ‘Vrijetijd Opwijk’.   
 
De adviescommissie sport adviseert positief over de éénvorming van de facebookpagina’s. Tevens positief 
akkoord over de werking van Instagramaccount ‘Vrije Tijd Opwijk’.  
De AC sport geeft ook graag nog het volgende advies mee: Het is wenselijk dat bij de sociale media strategie 
zeker aandacht is om sporten meer in de schijnwerpers te plaatsen. Bijvoorbeeld de kans bieden om het 
vermelden van prestaties of het delen van evenementen van sportclubs. 
De AC sport kijkt tevens uit naar de opstart van een nieuwsbrief. Dit zou de informatieoverdracht van de 
gemeente alleen maar ten goede komen. 

 
Bijkomend werd ook de vraag gesteld of Hoplr een relevant communicatiemiddel is? Kostprijs is immers 6000 euro. De 
dienst licht toe dat dit gebruik echter jaarlijks wordt gemonitord aan de hand van een cijferrapport. Deze cijfers geven 
aan dat het gebruik in onze gemeente beduidend hoger is dan bij de andere gemeentes. Hoplr is wel per buurt en richt 
zich meer op Welzijn/Lokaal dienstencentrum, nl. buurtwerking, hulp bieden aan elkaar. Dit platform is hierin wel sterk 
en efficiënt. Het is minder gericht op het aankondigen van evenementen, wedstrijden e.d. De adviescommissie sport 
stelt voor om deze werking wel kritisch te blijven evalueren en waar mogelijk toch uit te breiden naar meer 
burgerbevragingen en aankondigingen van evenementen. 

 
 
 

Sportontvangst: alternatieve locatie 
 
Kan de mogelijkheid onderzocht worden om met de sportontvangst uit te wijken naar een alternatieve locatie? Dit 
enerzijds om de werkuren van het gemeentepersoneel in te dijken, maar anderzijds wordt de sporthal gevrijwaard van 
inname. De workload voor de dienst uitvoering is zeer hoog, anderzijds wordt de sporthal slechts de gehele vrijdag 
ingenomen. Zaterdag is die volledig vrij voor gebruik. 
 
Voorstel om het in 2025 in Nijdrop te laten plaatsvinden. Nijdrop krijgt hierdoor ook de kans om inkomsten te verwerven. 
Ook is er voldoende parkeerruimte aan Hof ten Hemelrijk en Borchtsite. 
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Het verleden leert dat een alternatieve locatie beperkter is naar invulling. Ooit was de sportontvangst in de Schuur. Er 
moet dan een andere invulling aan sportontvangst gegeven worden. De sportdienst zal met Nijdrop contact opnemen 
om de beschikbaarheid na te gaan. Tevens ook het aantal aanwezigen even nagaan van de laatste sportontvangst.  
(De Schuur is volgend jaar wegens verbouwingen uitgesloten.) Een terugkoppeling zal gebeuren op de volgende 
vergadering. 
 
 

Varia 
/ 
 
Verslag: Sigrid De Backer 
 
Volgende vergadering: 7 mei 2024  
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INFO-AVOND VETWEYDE: TERUGKOPPELING VRAGEN 
GROEN = wordt later verder opgenomen / PAARS = is reeds verwerkt 

THEMA VRAAG TERUGKOPPELING 

Cafetaria 
Mogelijkheid tot een kwalitatieve 
darts in de cafetaria? 
Hoeft geen elektrische te zijn. 

De cafetaria wordt casco opgeleverd. 
Invulling van de cafetaria ligt dus in 
handen van de uitbater. We zullen dit wel 
meegeven bij de uitbating. 

Cafetaria 

Het lijkt erop dat er voor de cafetaria 
naar een externe partner wordt 
gekeken. Het is toch wenselijk om de 
clubs hierin ook te erkennen. 

De vorm van uitbating is nog niet 
vastgelegd. Hierover is er zeker nog geen 
uitsluitsel. We stellen wel vast dat heden 
de cafetaria niet altijd open is en dat het 
hierdoor niet voor elke 
sporthalgebruiker/supporter even 
toegankelijk is. De invulling wordt in een 
later stadium verder vorm gegeven. Indien 
hier met een externe uitbater gewerkt 
wordt, zal er zeker ook oog moeten zijn 
voor de sportclubs (ifv bijvoorbeeld 
clubdagen / startdagen /...) 

Cafetaria - TIP 
Zwevezele (5000 inwoners) is een 
mooi voorbeeld waar clubs de 
cafetaria in handen neemt. 

We zullen dit voorbeeld zeker is bekijken. 
Uiteraard moeten we de grootte hierin ook 
meenemen en een correcte vergelijking 
kunnen doen met onze clubs. 

Cafetaria 

Gelieve hierin oog te hebben voor een 
goede uitbating, waar mensen 
kunnen samenzitten na de training, na 
de match, na het dansen. 

Dit zal mee bewaakt worden. 

Grote zaal - Tribune Mogelijkheid tot meer tribune? Vaste 
tribunes rondom?  

Vaste tribunes rondom is budgettair niet 
haalbaar. De sporthal is nu qua 
oppervlakte reeds maximaal ingevuld. Er 
wordt momenteel minimaal ingezet op 200 
zitplaatsen. Meer zitplaatsen worden 
aangemoedigd, maar ik geen dwingende 
eis in de ruimtefiches. 

Grote zaal - Tribune 

Goed evenwicht tussen hoogte 
(tribune op balkon) en in de zaal 
(tribune naast het veld): 
volleybeleving is beter IN de zaal vs. 
voetbal liever NIET in de zaal. Ook 
voor basket is supportering in de zaal 
geen must. 

Idem voorgaande vraag: budgettair moet 
het in evenwicht zijn. Minimaal 200 
zitplaatsen zijn nu voorzien in de 
telescopische tribune. Verder zullen er 
zeker nieuwe mobiele tribunes aangekocht 
worden. Verder hangen bijkomende 
plaatsen af van de voorstellen van de 
ontwerpteams. Het is immers onzeker of 
er überhaupt in de hoogte wordt gewerkt.  
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Grote zaal - Tribune Schade van telescopische/mobiele 
tribunes aan vloer? Cf. Londerzeel 

Dit aandachtspunt wordt mee opgenomen 
met mogelijke leveranciers. Sportoase in 
Londerzeel zal hierover ook bevraagd 
worden. Er zijn wel verschillende evoluties 
en mogelijkheden om de schade te 
beperken. Dit wordt zeker in rekening 
gebracht. 
Mobiele tribunes geven wel nog steeds een 
grote flexibiliteit. Het is toch aangewezen 
bij het opdelen van de sporthal in 
meerdere velden.  

Grote zaal - akoestische 
wanden  

Niet elke club heeft noodzaak aan 
akoestische wanden. Het is wat 
sportgerelateerd. De mening is 
hierover verdeeld: akoestische 
wanden, netten, …  

Akoestische wanden blijven toch wenselijk 
voor de verdeling in verschillende velden. 
Deze sporthal moet zo sport-
multifunctioneel mogelijk zijn, zodanig de 
meeste sporten in de juiste omgeving 
kunnen plaatsvinden. Het is een 
meerwaarde bij het gelijktijdig doorgaan 
van trainingen en dergelijke. Momenteel 
wordt er getracht verticaal op te delen in 
drie. Uiteraard worden ook modulaire 
wanden voorzien om horizontaal te 
kunnen afsluiten (bv. naast elkaar liggende 
volleybalvelden / schoolgroepjes/ ....) . 

Grote zaal - Scoreborden 

Er wordt één groot digitaal scorebord 
voorzien aan de muur. Kan de 
gebruiksvriendelijkheid hiervan zeker 
voorop gesteld worden? Het is 
immers iets dat echt een meerwaarde 
is, maar in de huidige is de software 
ingewikkeld of loopt het niet ideaal 
voor elke sport. Het is immers 
wenselijk voor duidelijke timing / rust 
/ supplementaire tijd / ... 

We zullen de clubs vooraf bevragen bij de 
mogelijkheden en wensen over het digitale 
scorebord. 

Grote zaal - Scoreborden 
Kunnen er niet nog extra digitale 
scoreborden in de lengte van elk deel 
gehangen worden?  

Budgettair is dit niet haalbaar maar zeker 
ook niet noodzakelijk. Dit bord hangt dan 
goed voor basketbalwedstrijden, maar niet 
voor volleybalwedstrijden daar die velden 
anders georiënteerd zijn.  

Grote zaal - Scoreborden Mobiele scoreborden indien mogelijk 
ook digitaal te voorzien.  

We nemen dit mee om ook digitale 
verplaatsbare scoreborden te voorzien. De 
wens werd uitgesproken om 5 digitale 
borden te voorzien, en ook nog één 
manueel bord. Dit vindt plaats in een 
latere fase van dit traject, nl. voorzieningen 
sportmateriaal. Dit wordt daarin zeker 
meegenomen. 
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Grote zaal - Belijning 

De benamingen op het blad van 
belijning zijn niet correct voor 
volleybal. Graag controle of de vrije 
ruimte errond volgens de laatste 
wijziging is gebeurd. (LIGA B = 
Nationale 1):  Zie Volley Vlaanderen 

Fiches worden nog eens afgetoetst met 
Volley Vlaanderen. Benamingen zullen 
correct gezet worden. 

Grote zaal - Belijning 

Voor Volleybal is het noodzakelijk om 
ook belijning voor de jeugdploegen te 
voorzien. Er is een voorkeur om dit 
voor 4 velden te voorzien, doch 
minimaal 3. (officiële 
jeugdcompetitie) 

Jeugdbelijning volleybal zal voor minimaal 
3 velden mee opgenomen worden. 
Er is hierin dan nog vanuit de dienst de 
vraag hoe het zit met de mobiele palen. Dit 
wordt verder afgestemd met volley 
Vlaanderen. 

Grote zaal - Voorzieningen 

Ergens een plaats voorzien - liefst in 
het midden - waar een tafel kan staan 
en elektriciteit is én wifi. Hier vullen 
immers de delegé's alles in - online 
formaliteiten en wedstrijdschema's.  
Liefst voor de drie sportdelen, anders 
is er steeds gedoe met kabels e.d. 

Dit zal voorzien worden in elk zaaldeel. 

Grote zaal - Lichtsterkte  
Graag inspraak van de verenigingen 
hierbij - is zeer belangrijk en variërend 
voor elke sport. 

Bij invulling zal hierop worden toegezien en 
advies worden gevraagd aan de 
indoorclubs. 

Grote zaal - TIP Mooi voorbeeld Schotte  Aalst (niet 
qua lijnen)   

Grote zaal - TIP 

sporthal Dendermonde is ook net 
vernieuwd of gaan vernieuwen in 
Oudegem - zwembad Aalst 
Karolien De Saedeleer (sport 
Dendermonde) 

Reeds gaan kijken naar Sint-Gillis 
Dendermonde (2018) 

Grote zaal - Berging 

Is de berging enkel voor materiaal 
sporthal of is er ook een berging per 
club voorzien? De berging per club 
zou een afgesloten ruimte moeten 
zijn. Nu heeft elke club een kast die 
op slot kan en wat ander materiaal 
dat er staat.  

Volgens de bevraging gaven de huidige 
clubs elk 20m²door om te voorzien als 
bergruimte. Dit kan volgens ons perfect 
passen in de grote berging. Aanpassing in 
de ruimtefiches om dit modulair te 
voorzien zodanig de clubs ongeveer 20m² 
kunnen benutten. (4 bergingen). Dit zal 
uiteraard in verhouding moeten zijn met 
het vaste sportmateriaal dat er moet 
gestockeerd worden. 

Grote zaal  

Ergens een plaats voorzien - liefst in 
het midden - waar een tafel kan staan 
en elektriciteit is én wifi. Hier vullen 
immers de delegé's alles in - online 
formaliteiten en wedstrijdschema's. 
Indien mogelijk dit per zaaldeel 
voorzien. 

Is voorzien - voorzien aan elk zaaldeel. 
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Scheidsrechterskleedkamer 

6m² is te krap want hier moet ook een 
tafel en stoel instaan - minimaal 8m² 
zou dit moeten zijn. De huidige 
scheidsrechterskleedkamer in de 
sporthal is zeer krap dus moet toch 
iets groter zijn. Ook rekening houden 
met de draairichting van de deur 
(huidige draait naar binnen, niet 
evident als er een verslag moet 
geschreven worden). 

Zal mee opgenomen worden bij de fiches - 
deuren draaien wel naar buiten.  
Belfius gaat ook bij Inter na. 

Vergaderzaal 

Momenteel is er 30m² voorzien. Is er 
een mogelijkheid tot splitsing 2x 
15m². Je zit met verschillende clubs 
dus mogelijkheid ook tot gelijktijdige 
nood. Bijvoorbeeld een mobiele wand 
bijplaatsen? 

Advies vanuit ruimte is dat 15m² wel heel 
klein is. Een extra mobiele wand voorzien 
is vrij duur ten opzichte van de nood. Deze 
vraag wordt dus niet in verder opgenomen 
in de ruimtefiches. 

Vergaderzaal 

Graag bewaken dat de vergaderzaal 
een vergaderzaal blijft en niet als 
stockage ruimte wordt gebruikt. 

Dit zal strikt opgevolgd worden. De 
vergaderzaal is er voor iedere club. 

EHBO 

Grootte van het EHBO-
lokaal/wedstrijdformaliteiten lijkt 
beperkt. Hierin moet een brancard, 2 
stoelen en een tafel kunnen - steeds 
een min. van 2 personen (verzorger en 
sporter / maar bij dopingcontrole vaak 
3 personen / … ) 

Deze ruimte wordt aangepast van 6m² 
(wettelijk minimaal te voorzien) naar 10m² 
en min. 3 pers. 

Voorzieningen - LIFT 

Indien er met verdiepen wordt 
gewerkt: wordt er dan een lift 
voorzien? Hoe zijn bijvoorbeeld de 
leveringen voor de brouwer voorzien?  

Dit zal conform toegankelijkheid zijn.  
Uiteraard is er een lift aanwezig, we zullen 
hierbij ook rekening houden voor leveren 
van goederen. 

Voorzieningen - 
SPONSORING 

Digitale borden voorzien langs de 
zijwanden om sponsoring op te 
plaatsen tijdens wedstrijden. 

Dit is budgettair niet haalbaar. 
Aansluitingen zullen we wel voorzien.  

Voorzieningen - 
SPONSORING 

Hoe kunnen clubs nog voldoende 
zichtbaarheid geven aan mogelijke 
sponsors? Zijn hier ervaringen vanuit 
andere sporthallen? 

Dit zullen we in een later stadium nog 
verder opnemen. We zullen al gemeente 
hier verschillende mogelijkheden 
opsommen. 

BUDOZAAL 
Geen ramen tot op de grond, pas 
vanaf 1m hoogte.  Aangepast in de ruimtefiche. 
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BUDOZAAL Is de vloer wel veerkrachtig genoeg? 
Wat wordt voorzien? 

Vloer wordt beschreven conform de 
richtlijnen van Judo Vlaanderen - DOJO-
zaal: 
Absorberende ondergrond of zwevende 
vloer: Zorg dat de matten op een zwevende 
vloer of absorberende ondergrond liggen 
(houten presplaten ondervloer met  
eventueel schuim- of rubbermatten, 
parket, oude matten) bij een betonnen 
ondergrond. De matten liggen ook best  
vast in een kader zodat er geen 
verschuivingen van matten mogelijk is 
welke de kwetsuren vergroot - vrije strook 
voorzien. 

Danszaal - fitness Opmerking: "nice to have" moet er 
van tussen: dit moet er echt zijn. 

Budgettair niet haalbaar, dus blijft 
voorlopig optioneel. 

Bureau - Berging 

Hier staat vooral werkmateriaal 
genoteerd, maar al het materiaal van 
de sportkampen en andere 
evenementen worden hier ook gezet - 
moet zeker apart staan van het 
kuisgerief en enkel toegankelijk voor 
admin sport (momenteel staat er nog 
gerief in de loods en nu is de ruimte 
heel hoog) dus huidige ruimte is te 
klein. 

Dit werd nagemeten en is perfect. 

Bureau - 
Kuismateriaalruimte 

Waar zal poetsmateriaal staan? 
Kuismachine?  Moet ook afgesloten 
zijn. 

Berging vlakbij sanitair is voorzien als 
poetsberging. 

Algemeen Hoe zit het met de geluidsoverlast? 
Zal conform de vlaremwetgeving 
(milieuvergunning) zijn. 

Parking 

parkeerplaatsen - minimaal voor 6 
spelende ploegen te voorzien - min. 
100 parkeerplaatsen  

Momenteel 100 parkeerplaatsen voorzien 

Parking  

voldoende fietsenstallingen te 
voorzien - 50 stuks - overdekt - 
laadpunt 

Neemt Belfius op in de technische 
omschrijving 

Buitenruimte  Beachvolley ? Fietsspuitstand - MTB 
niet verder te specifiëren - is bij 
outdoorrecreatie. 

 


